

## Dr. Atilla KARAMAN

Dr. Atilla KARAMAN is the Acting Chief of Cabinet and Acting Head of Statistics and Information Department at the Statistical, Economic and Social Research and Training Centre for Islamic Countries (SESRIC), a subsidiary organ of the Organisation of Islamic Cooperation (OIC). He received his BA in Banking and Finance in 2001, his MBA in Financial Management in 2004 and his PhD in Operations Research in 2015. He joined SESRIC in April 2007 after having worked in the management consultancy, financial audit, and economic research sectors in Türkiye and Germany. The research interests of Dr. Karaman include strategic and managerial issues of official statistics, Sustainable Development Goals, statistical capacity development, and fuzzy multi-criteria decision making with missing information.

## الدكتور/ أتيليا كرامان

يشغل الدكتور/ أتيليا كرامان منصب مدير إدارة الإحصاء والمعلومات في مركز البحوث الإحصائية والاقتصادية والاجتماعية والتدريب للدول الإسلامية (سيسرك)، التابع لمنظمة التعاون الإسلامي. وحصل على درجة البكالوريوس في العلوم المالية والمصرفية في عام 2001، ودرجة الماجستير في الإدارة المالية في عام 2004، ودرجة الدكتوراه في بحوث العمليات في عام 2015. وانضم إلى مركز سيسرك في شهر أبريل 2007 بعد أن عمل في قطاعات الاستشارات الإدارية، والتدقيق المالي، والبحوث الاقتصادية في تركيا وألمانيا. وتشمل الاهتمامات البحثية للدكتور/ كرامان القضايا الإستراتيجية والإدارية للإحصاءات الرسمية، وأهداف التنمية المستدامة، وتنمية القدرات الإحصائية، واتخاذ القرارات الغامضة متعددة المعايير مع نقص المعلومات.